
Bli 
Martha!

Så här blir du medlem 
i Marthaförbundet

Är du redo att 
bli en av oss?

När du blir martha är du med i något större. Vi
är över 8 000  personer som vill göra vardagen

bättre. Det är inte bara ett medlemskap, vi
hjälper varandra och gör gott för samhället.
Hos Marthaförbundet kan du få nya vänner.

Här finns plats för alla.

Många goda orsaker 
att komma med

Som martha kan du lära dig nya saker. 
Du kan träffa nya vänner. Du kan vara med
och göra världen bättre. Vi pratar om miljö, 

hem, pengar och säkerhet. Du blir en del av en
grupp som samarbetar och 

hjälper varandra.

I Finland finns många   föreningar. En förening är människor som gör något tillsammans. Till exempel
sport, musik eller en hobby. I en förening jobbar många   frivilligt. Det betyder att man inte får lön,

men man hjälper för att det är roligt och bra. I Finland finns också  talko. Talko betyder att människor
träffas och arbetar tillsammans. Man kan städa, bygga eller fixa något. Efteråt dricker man ofta

kaffe och äter tillsammans. Föreningar och talko är viktiga i Finland. De gör att människor lär känna
varandra och att det blir gemenskap och glädje.

Talko och föreningsliv
föreningar.

frivilligt.
talko.

8 000



Vad ingår i medlemskap?

Delta i aktiviteter i din lokalförening

Träffa nya vänner och utvecklas som person

Få tidningen Martha med tips om mat,
handarbete och hållbart liv

Rabatter på kurser, föreläsningar och
evenemang

Få nyheter från Marthaförbundet i e-post
varje månad

Hur blir jag medlem?

1.       Gå till martha.fi och klicka på Bli
medlem. Välj vilken typ av medlem du vill
bli.

        Vill du vara med i en lokal förening?
Välj område och förening.
2.

        När du skickar din ansökan får du ett 
e-postmeddelande som bekräftar att vi har
fått den.

3.

Samma mål i 
över hundra år

Marthaförbundet startade i Finland år
1899. Kvinnor lärde sig hushållsarbete och
ansvar. Under kriget arbetade de med
beredskap, senare också ekonomi, hälsa
och hållbarhet.
Marthaförbundet ger fortfarande råd om
en bättre vardag.

Marthaförbundets
tre nivåer

                                  är taket över alla
föreningar. Förbundet har en styrelse och
personal. 

Marthaförbundet

 
Alla marthaföreningar är självständiga.
Varje förening har egen styrelse och egna
medlemmar. 

Marthaförening

 
En krets är en grupp inom en
marthaförening. En krets kan träffas kring
ett gemensamt tema till exempel
handarbete, matlagning och ekonomi. 

Marthakrets Bli medlem här:
Scanna QR-koden 
eller registrera dig på 
martha.fi/bli-medlem


